



TRELLEBORGS BRUKSHUNDKLUBB

TRELLEBORG 2024-01-23

**Protokoll fört vid styrelsemöte i Trelleborgs Brukshundklubb å klubbstugan kl. 18.30
20.00**

Närvarande: Marie Bergström, Birthe Wallin, Annette Lundfall, Claes Rörstam, Emma Ponton, Lisa Lindqvist och Lotta Mårtensson.

Förhinder: Jimmy Winge och Michaela Katz

§ 100 Mötets öppnande

Ordförande Birthe Wallin hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 101 Fastställande av dagordning

Den föreliggande dagordningen **fastställdes**.

§ 102 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll föregicks och lades med **godkännande** till handlingarna.

§ 103 Val av justerare

Claes Rörstam valdes att justera mötesprotokollet.

§ 104 Ekonomisk rapport

Bilaga 1

a) Kassören föredrog budgetrapporten med utkast till bokslut som därefter lades med **godkännande** till handlingarna.

b) Styrelsen har beslutat att hänskjuta frågan kring arvodering av kassören till årsmötet.

§ 105 Genomgång av aktuella dokument inför årsmötet

De genomgångna dokumenten finns för undertecknande from den 26/1 på kansliet.

§ 106 Inkomna skrivelser

Det fanns inga inkomna skrivelser.

§ 107 Rapporter från kommittéer/grupper

- Webbansvarig – vi har haft driftstörningar på hemsidan under en längre tid. Annette webmastern har jobbat på för att få de funka så smidigt så möjligt.

- Funktionärsfesten - kommer gå av stapeln den 1/3 i stället för tidigare datum.
- Utbildningsgruppen – Birthe kommer kalla till en instruktörsträff under våren.
- Agility – Det bli en Blåbärstävling den 11 februari på Hundarenan i Trelleborg och en officiell tävling den 12 maj klass 1 Ag och Hoppklass.
- Plan & Stuga – nu är alla små tunnor bortplockade och det finns en tunna på var sida att kasta bajspåsarna i. Inköp av stora sopsäckar och silvertejp behöver göras.
- Rallygruppen – ska ha en officiell tävling den 1/5 i dubbla klasser nybörjare och fortsättning.
- Noseworkgruppen – kommer anordna ett doftprov på Trelleborgs Hundarena den 4/4 i samtliga dofter. Det blir en Clear Round TSM 1 & 2 på klubben den 4/5 och vi kommer ha en officiell klass 1 tävling i Behållare till hösten.

§ 108 Övriga frågor

- Vi behöver sponsorer!
- Det blir smla till årsmötet.
- Helen Forsberg tillfrågas om att vara sekreterare på årsmötet då Marie inte kan närvara.

§ 109 Nästa möte

Nästa möte blir årsmötet den 18 februari.

§ 110 Mötets avslutande

Ordförande Birthe tackade för visat intresse för klarande mötet var avslutat.

Protokollfört av:

Marie Bergström

sekreterare

Birthe Wallin

ordförande

Claes Rörstam

Justerare

